
RM 0052-5-32/10
PROTOKÓŁ Nr 32/10

z XXXII Sesji Rady Miejskiej
V kadencji w Piotrkowie Kujawskim
odbytej w dn. 26 marca 2010 roku.

Ad. 1 - 5 
– otwarcia XXXI sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim dokonał

Przewodniczący Rady Miejskiej, Pan Piotr Siutkowski; 

– w posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych 
– quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Piotr Siutkowski;
– na sekretarza XXXII sesji powołany został radny, Pan Remigiusz Góralczyk;

– porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (14 radnych opowiedziało się za jego przyjęciem), 

protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (14 radnych opowiedziało się za jego 

przyjęciem).

Ad. 6 a 

- Pan Piotr Siutkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały Nr XXXII/174 

w sprawie zbycia prawa użytkowania wieczystego działki. 

- Pan Jarosław Waszak – Sekretarz Miasta i Gminy, wyjaśnił, iż działka Nr 185/6 położona 

w Piotrkowie Kujawskim na ul.  Parkowej  była  oddana Państwu Jędrzejowskim w użytkowanie 

wieczyste. Obecnie użytkownicy wyrazili chęć kupna tej działki, do czego mają prawo w formie 

bezprzetargowej. Z uwagi na powyższe uważa się podjęcie tej uchwały za zasadne.

Radni przystąpili do głosowania. Za przyjęciem uchwały nr XXXII/174/10 głosowało 14 Radnych, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwałę przyjęto jednogłośnie.

- Pan Piotr Siutkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały 

Nr XXXII/175/10 w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie Funduszu Sołeckiego 2011 

roku. 

- Pan Jarosław Waszak – Sekretarz Miasta i Gminy, wyjaśnił,  iż środki wydzielone w budżecie 

gminy na fundusz sołecki nie są funduszem celowym i podlegają ustawie o finansach publicznych. 

Fundusz  sołecki  można  wydatkować  na  zadania  własne  takie  jak  np.:  utrzymanie  obiektów 

gminnych, zieleń gminna, utrzymanie dróg. Fundusz sołecki po jego wyodrębnieniu nadal pozostaje 

częścią  składową  budżetu  gminy,  zatem  nadal  Burmistrz  jest  osobą  zamawiającą  i  zlecającą 

konkretne przedsięwzięcia. Sołectwo składa jedynie wniosek i szacuje jego koszt natomiast obsługą 

finansową nadal zajmuje się Urząd Miasta i Gminy.

- Pan Mirosław Skonieczny – Burmistrz Miasta i Gminy, powiedział, iż osoby obecne na zebraniu 

z parlamentarzystami, które odbyło się dnia 16 marca w Nowej Wsi, wiedzą nieco więcej na temat 
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funduszu sołeckiego. Zdaniem Burmistrza wyodrębnienie funduszu sołeckiego w naszej gminie na 

razie się nie sprawdzi. W pierwotnym brzmieniu fundusz sołecki wydawał się dobrym rozwiązanie 

lecz po jego dostosowaniu do ustawy o samorządzie gminnym oraz ustawy o finansach publicznych 

także o przetargach wyodrębnianie tych pieniędzy w budżecie wydaje się bezzasadne. Na koniec 

Pan Skonieczny dodał, iż w roku ubiegłym przeliczono ile miałby wynosić fundusz sołecki. 

Na wszystkie sołectwa była to kwota 88 tys. zł, co po podziale na 23 sołectwa wyniosłoby niewiele. 

Na obrady XXXII sesji Rady Miejskiej przyszła Radna  Teresa Kowalska, od tej chwili 

w głosowaniach brało udział 15 radnych.

Radni przystąpili do głosowania. Za przyjęciem uchwały nr XXXII/175/10 głosowało 15 Radnych, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwałę przyjęto jednogłośnie.

- Pan Piotr Siutkowski  odczytał projekt uchwały Nr XXXII/176/10 w sprawie przyjęcia Lokalnego 

Programu Rewitalizacji Miasta Piotrków Kujawski na lata 2010 – 2017.

- Pan Mirosław Skonieczny – Burmistrz Miasta i Gminy wyjaśnił, iż Program Rewitalizacji ujęty 

w projekcie uchwały Nr XXXII/176/10 dotyczy parku w Piotrkowie Kujawskim.  Na to zadanie 

gmina może otrzymać 313 tys. zł dofinansowania. Warunkiem jest to aby do końca listopada tego 

roku  zakończyć  zadanie  i  złożyć  wniosek  o  zwrot  tej  kwoty.  Dodał,  iż  wykonanie  jest  już 

uzgodnione z konserwatorem zabytków gdyż park i przedszkole są zabytkami. W ramach zadania 

alejki w parku zostaną wyłożone polbrukiem oraz płytkami chodnikowymi. Zostaną zainstalowane 

także nowe ławki.

Radni przystąpili do głosowania. Za przyjęciem uchwały nr XXXII/176/10 głosowało 15 Radnych, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwałę przyjęto jednogłośnie.

- Pan Piotr Siutkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały 

Nr XXXII/177/10 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Włocławek na utrzymanie Izby 

Wytrzeźwień we Włocławku w 2010 roku. Wyjaśnił, iż na utrzymanie Izby Wytrzeźwień co roku w 

budżecie naszej gminy wydziela się pieniądze z uwagi na to, ze na terenie ani naszej gminy ani 

powiatu nie znajduje się tego typu placówka. 

Radni przystąpili do głosowania. Za przyjęciem uchwały nr XXXII/177/10 głosowało 15 Radnych, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwałę przyjęto jednogłośnie.

- Pan Piotr Siutkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały 

Nr XXXII/178/10 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków 

2



Kujawski na rok 2010.

- Pan Mirosław Skonieczny – Burmistrz Miasta i Gminy wyjaśnił, iż zmiana w budżecie dotyczy 

zwrotu  pieniędzy,  które  były  pierwotnie  przeznaczone  na  zakup  kamienia  na  remonty  dróg 

gminnych podczas trudnej zimy zużyto je na odśnieżanie.

Radni przystąpili do głosowania. Za przyjęciem uchwały nr XXXII/178/10 głosowało 15 Radnych, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwałę przyjęto jednogłośnie.

Ad. 7

- Pan Marian Stramowski – Radny Rady Miejskiej zgłosił interpelację w sprawie ustalenia 

z zakładem energetycznym możliwości przesunięcia godzin, w których świecą lampy uliczne.

-  Pani  Teresa  Kowalska  –  Radna  Rady  Miejskiej  zgłosiła  interpelację  w  sprawie  naprawy 

nawierzchni ul. Wiśniowej w Piotrkowie Kujawskim.

- Pan Mirosław Skonieczny – Burmistrz Miasta i Gminy odpowiedział, iż skontaktuje się z Panem 

Andrzejem  Waśkiewiczem,  który  jest  kierownikiem  placówki  energetycznej  w  Piotrkowie 

Kujawskim w sprawie, o której wspomniał Pan Stramowski i udzieli odpowiedzi po wyjaśnieniu 

możliwości w tym zakresie. Odnośnie interpelacji Pani Teresy Kowalskiej Burmistrz powiedział, 

iż w momencie gdy drogi będą bardziej suche niż w tej chwili będzie trzeba naprawiać je wszystkie, 

także ulicę Wiśniową.

Ad.8

- Pan Marek Marynowski – Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji 

w Piotrkowie Kujawskim podziękował za udział w organizacji ubiegłorocznej, 11 edycji maratonu 

windsurfingowego w Połajewie następującym osobom: wszystkim Radnym Rady Miejskiej 

a w szczególności Pani Arlecie Petek, Panu Bogdanowi Prussowi, Panu Arkadiuszowi Rybakowi 

i Panu Piotrowi Siutkowskiemu, Panu Burmistrzowi – Miłosławowi Skoniecznemu, i Pani Jolancie 

Zalesińskiej – Skarbnikowi Miasta i Gminy.

-  Pan  Mirosław Skonieczny –  Burmistrz  Miasta  i  Gminy poinformował,  iż  w ostatnim  czasie 

zakwalifikowano  wniosek  naszej  gminy na  modernizację  hydroforni.  W  chwili  obecnej  gmina 

posiada prawie całą dokumentacją niezbedną do powstania „Orlika”.

Na  koniec  swej  wypowiedzi  złożył  wszystkim  zgromadzonym  życzenia  wesołych  wesołych 

spokojnych Świąt Wielkiej Nocy. 

- Pan Tomasz Kocent – sołtys sołectwa Łabędzin powiedział,  iż jego zdaniem w chwili obecnej 

można już równać drogi, gdyż za chwilę zrobi się za sucho aby to sprawnie przeprowadzić.

-  Pan  Władysław  Rybarczyk  –  Kierownik  Zakładu  Komunalnego  Piotrkowie  Kujawskim 
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powiedział, iż obecnie nie jest możliwe wykorzystanie równiarki do prac, gdyż miała ona awarię. 

Jej naprawa potrawa do kolejnej środy. Poinformował, iż części do równiarki są trudne do zdobycia 

gdyż sprzęt ten ma już 34 lata.

- Pan Mirosław Skonieczny – Burmistrz Miasta i Gminy poprosił sołtysów aby podpisywali karty 

pracy równiarki w poszczególnych sołectwach. Ma być to swego rodzaju kontrola pracy równiarki 

potwierdzona podpisem sołtysa.

Pan Burmistrz poinformował także o tym, że koszt budowy jednego kilometra drogi asfaltowej 

to 400 tys. zł, zatem gdyby w naszej gminie miało być budowanych co roku 10 km dróg , wówczas 

budowy te potrwały by jeszcze przez 15 lat. Dodał, iż gminy Piotrków Kujawski nie stać 

na budowanie nawet 10 km dróg rocznie. W chwili obecnej budżet jest „zablokowany” środkami 

unijnymi  gdyż aby je  otrzymać należy wyłożyć środku z  własnego budżetu.  W związku z  tym 

mieszkańcy naszej gminy powinni być bardziej wyrozumiali w tej kwestii i powinni uzbroić się 

w cierpliwość.

- Pan Sławomir Kawczyński – sołtys sołectwa Szewce powiedział, iż w związku z tym, że często 

wspomina się o tym ile wydaje się z budżetu pieniędzy na poszczególne sołectwa chciałby wiedzieć 

ile wydaje się na Piotrków Kujawski jako miasto?

- Pan Mirosław Konieczny – Burmistrz Miasta i Gminy odpowiedział, iż jest strażnikiem podziału 

wydatków gminnych ile wydaje się  5 mln. zł na sołectwa to tyle samo wydaje się 

na miasto Piotrków Kujawski. Dodał, iż w wydatki miast wlicza się ogromne inwestycje typu: hala 

widowiskowo – sportowa, boisko ORLIK, hydrofornia, oczyszczalnia ścieków, przedszkole, które 

służą nie tylko mieszkańcom miasta, ale całej gminie. 

Pan Burmistrz  zobowiązał  się, iż  na kolejną sesję przygotuje szczegółowe wyliczenie dotyczące 

w/w.

- Pani Atleta Petek – Radna Rady Miejskiej poprosiła o przygotowanie na kolejną sesję wyliczenia 

ile wpływu z podatków Urząd Gminy ma z terenów wiejskich a ile z miasta.

- Pan Władysław Rybarczyk – Kierownik Zakładu Komunalnego poinformował, iż w kasie Zakładu 

Komunalnego będą dostępne worki na popiół, które mają pojemność pojemnika na śmieci.  Inne 

worki nie będą odbierane.

-  Pan  Mirosław  Skonieczny  –  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  poinformował,  iż  od  01.02.2010  r. 

zlikwidowano Gminny Fundusz Ochrony Środowiska,  nie będzie zatem można dofinansowywać 
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przydomowych oczyszczalni ścieków. Być może w przyszłości ulegnie to zmianie, wówczas gmina 

powróci do tego tematu.

Ad. 9
– Pan Piotr Siutkowski po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad XXXII sesji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim dokonał jej zamknięcia.

Zamknięcie XXXII sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 14.15

Na tym protokół zakończono.
Protokołowała Joanna Zientkiewicz:
                         ...............................                                 Sekretarz XXXII sesji RM:
                                                                                            Remigiusz Góralczyk
                                                                                           .........................................
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